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 Editorial     Volume (7) Issue (1) (JUNE 2024) (0202جوان( )1( العدد )7المجلد )               إفتتاحية

 

 عزيزي القارئ، 

هو إستمرارية الباحثين في إبداء آراءهم تجاه  ،الاقتصادي المجلة الدولية للأداء دار رية في إص الإستمرا    

صدر في فترة توسع النشر الإلكتروني للمجلة وفهرستها   21العدد  27الظواهر الاقتصادية المختلفة ، المجلد 

ع التي ، وبخصوص المواضيالإستمرار في النشر باللغة الإنجليزيةبفضل في عدة دول وجامعات عبر العالم 

 ، حتى تجلب أكبر عدد من القارئين الدوليين.تم تناولها ، بدأت تتسم بالدولية 

 المجلة على النشر الناجح للعدد الحالي. ةأخيرًا، نشكر المحررين والمراجعين وسكرتير    

 هشامالأستاذ الدكتور/ بن حميدة رئيس التحرير: 

 

Dear reader, 

  The International Journal of Economic Performance has maintained its continuity in 

publication, allowing researchers to express their views on a wide range of economic issues. 

Volume 07, Number 01 was released during the expansion of the journal's electronic version 

and its indexing in numerous countries and universities worldwide. As the publication 

continued in English, it started to focus on internationalism in its covered topics, aiming to 

appeal to a larger international audience.   

   Finally, we thank the editors, reviewers, and secretary for the successful publication of the 

current issue . 

 

 

 

 

 The editor in chief : Pr.BENHAMIDA Hichem                                           30/06/2024 
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